



**RETURN BIDS TO:
RETOURNER LES SOUMISSIONS A:**

Bid Receiving Unit
Procurement & Contracting Services Branch
VISITOR'S CENTRE – Main Entrance
Royal Canadian Mounted Police
73 Leikin Drive
Ottawa, Ontario K1A 0R2
Attn: Sylvie Niwe Mutuyeyezu

SOLICITATION AMENDMENT

MODIFICATION DE L'INVITATION

The referenced document is hereby revised; unless otherwise indicated, all other terms and conditions of the Solicitation remain the same.

Ce document est par la présente révisé; sauf indication contraire, les modalités de l'invitation demeurent les mêmes.

Comments: - Commentaries:

THIS DOCUMENT DOES NOT CONTAIN A SECURITY REQUIREMENT

LE PRÉSENT DOCUMENT NE COMPORTE PAS UNE EXIGENCE EN MATIÈRE DE

Title – Sujet Disposal Dangerous and Restrictive Goods		Date December 14 2017	
Solicitation No. – N° de l'invitation 201800314		Amendment No. – N° de la modification 002	
Client Reference No. - No. De Référence du Client			
Solicitation Closes – L'invitation prend fin			
At /à :	14:00	EDT (Eastern Standard Time) – HAE (Heure avancée de l'Est)	
On / le:	2018-01-05		
F.O.B. – F.A.B	GST/HST – TPS	Duty – Droits	
Destination of Goods and Services – Destinations des biens et services			
Instructions See herein – Voir aux présentes			
Address Inquiries to – Adresser toute demande de renseignements à Tabitha Legault Procurement Officer			
Telephone No. – No. de téléphone (613) 843-6466		Facsimile No. – No. de télécopieur (613) 825-0082	



This amendment is raised to respond to questions received during the solicitation period:

QUESTIONS AND ANSWERS

Question 11:

In reference to the Mandatory Technical Criteria (M-1) on Page 11. The offeror must provide proof of a valid Carrier License issued by the RCMP.

- a) How would our Company obtain this License from the RCMP?
- b) A list of Licensed Carriers are provided on the RCMP Web site – could we simply hire one of those carriers to transport the product to us?

Answer 11:

a) The form can be found at the following link: <http://www.rcmp-grc.gc.ca/cfp-pcaf/form-formulaire/pdfs/5488-eng.pdf> which is found on the RCMP Canadian Firearms Program website: <http://www.rcmp-grc.gc.ca/cfp-pcaf/index-eng.htm>

b) You can certainly have a Licensed Carrier hired to transport. However, we ask that you also obtain a license to facilitate our needs, in the most legal way possible in terms of warehouse/storing of some items that are on the Standing Offer list for disposal.

La présente modification vise à répondre aux questions reçues pendant la période de soumission :

QUESTIONS ET RÉPONSES

Question 11

En ce qui a trait au critère technique obligatoire (O-1) à la page 11 : « L'offrant doit présenter un permis valide de transporteur délivré par la GRC. »

- a) Comment notre entreprise peut-elle obtenir ce permis de la GRC?
- b) Une liste des transporteurs licenciés se trouve sur le site Web de la GRC. Pouvons-nous simplement embaucher l'un de ces transporteurs pour transporter ce produit pour nous?

Réponse 11

a) Le formulaire se trouve à l'adresse suivante : <http://www.rcmp-grc.gc.ca/cfp-pcaf/form-formulaire/pdfs/5488-fra.pdf> ou sur le site Web du Programme canadien des armes à feu de la GRC : <http://www.rcmp-grc.gc.ca/cfp-pcaf/index-fra.htm>.

b) Vous pouvez bien entendu embaucher un transporteur licencié pour transporter le produit. Cependant, nous vous demandons d'obtenir vous aussi un permis afin de répondre plus facilement à nos besoins, de la façon la plus légale possible, en ce qui concerne l'entreposage de certains articles figurant sur la liste de destruction de marchandises de la demande d'offres à commandes.